
Beste Oost Brabant bridgers, 

Aangezien het bridgen op onze club al sinds begin maart stil ligt en het 
er naar uitziet dat dit helaas nog wel even gaat duren, willen wij iets 
vertellen over onze ervaring met het virtuele Stepbridge en de door 
Harrie van den Nieuwenhuijzen gecoördineerde Anti Corona competitie. 
Hiermee hopen we jullie te enthousiasmeren. 

Toen wij voor het eerst van Stepbridge hoorden van Harrie en de bridge 
bond waren we aanvankelijk niet zo enthousiast. We dachten niet dat 
virtueel bridge leuk kon zijn, want het gaat natuurlijk ook om de sociale 
contacten. Aan de andere kant vonden we het wel  jammer dat wij als 
relatieve beginners niet konden spelen en oefenen. We hebben toen 
toch maar een Stepbridge proefabonnement aangevraagd en een aantal 
bridge vrienden gevraagd ook mee te doen. We bridgen nu ongeveer 2 
keer per week met Coby en Hans van Lier. Hierbij hebben we ook een 
telefonische verbinding met speaker phone (de meeste van ons hebben 
onbeperkt bellen tegenwoordig) zodat we met elkaar tijdens het spel 
kunnen praten zodat er toch een “sociaal” contact is. Stepbridge is heel 
gebruiksvriendelijk en hoewel er natuurlijk niets gaat boven het met 
elkaar zijn, is dit onder de huidige omstandigheden toch een heel goed 
en leuk alternatief. We dachten eerst dat het vooral voor gevorderden 
zou zijn maar dat is niet zo. Iedereen kan meedoen, ook beginners. Je 
kunt bij willekeurige andere paren aanschuiven maar je kunt ook een 
tafel openen met je bridge vrienden, zoals wij dat doen. 

Op basis van deze ervaring zijn we ook mee gaan doen met de door 
Oost Brabant georganiseerde Stepbridge competitie. Niet een echte 
competitie zoals we op de dinsdagavond op de club gewend zijn, maar 
het is toch leuk en leerzaam om zo met elkaar recreatief te bridgen. Voor 
ons als beginners in ieder geval goed voor het bijhouden van onze 
vaardigheden want je merkt toch dat je dingen snel gaat vergeten. We 
hebben nu 2 avonden gespeeld met een relatief beperkt aantal paren. 
Het zou leuk zijn als er meer van jullie mee gaan doen, wij bevelen het in 
ieder geval van harte aan en hopen binnenkort met jullie aan tafel te 
“zitten”.  

Daarnaast zijn we ook gaan meedoen aan Harrie’s Anti Corona 
competitie. Dit is in feite georganiseerd door Rob Stravers, wij hadden 
nog niet van hem gehoord, maar hij is welbekend onder de ervaren 
bridgers. 

Hoe werkt dit? 



 Om de paar dagen stuurt Harrie een vraagstuk, multiple choice. Op 
basis van onze antwoorden houdt Harrie een scorelijst bij. De vragen 
worden met of zonder hint gestuurd, net wat je wilt. Wij krijgen ze met 
hint. Zo’n hint zet je een beetje op het juiste spoor, ook beginners 
kunnen hier dus aan meedoen. 

We hebben inmiddels meer dan 10 vragen gehad. Ze zijn zeer 
uiteenlopend. Zo krijg je de leider/dummy hand te zien en zijn er vragen 
over de beste afspeel strategie; worden er stellingen gegeven en wordt 
gevraagd of die goed dan wel fout zijn en zijn er vragen waarvoor het 
van belang is dat je op basis van de biedingen inzicht krijgt in de 
verschillende speelhanden. De vragen zetten je aan het denken, al dan 
niet me hulp van de hint.  Wij vinden het zeer leerzaam en kunnen 
gelukkig aardig meekomen.  

Al met al zijn we ondanks de corona “lockdown” toch regelmatig aan het 
bridgen en met bridge bezig. We vinden het dan ook fijn dat het  Oost 
Brabant bestuur hiervoor initiatieven heeft genomen. 

Er gaat natuurlijk niets boven het bridgen op de club dan wel met 
vrienden/familie en hopen dan ook dat het allemaal niet al te lang gaat 
duren. 

 

Blijf gezond allemaal en hopelijk tot gauw. 

 

Groeten, 

Renato en Jacqueline de Leeuw  


